
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag 22/11-2023 
 
Kl. 17.00-19.30. 

Der serveres lidt mad til mødet, men ikke den store julebuffet. 😊 

 
Ordinære mødedeltagere: Gustav, Oline, Laila, Hanne, René, Mette, Susan, Pia, Martin, 
Mona, Michael og Kasper 
Elever: Markus, Elin, Nathalie i rul 
 
Afbud: René, Susan, Mona 
 
Referent: Michael 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat godkendt 
-HUSK underskrifter 
 
 
2) Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt 
-punkter til eventuelt? 
 
Skolebestyrelsen, formand, kommer med udtalelse vedrørende plan om byggeri af 
stadion, boliger mm. på travbanens areal tæt på Vesterkærets Skole. 
 
3) Nyt fra elevrådet? 
Ønsker om frugt i boden 
Legetøj i klassen 
Ønske om, at Mooncars skal være ledige i pauserne 
Møbler på mellemtrinnet 
Møbler i pauserum i udskolingen 
Klatrestativ ønskes af 6. klasse. 
Efterfølgende snak om ovenstående ønsker. 
 
4) Oplæg vedr. forældremøder jf. sidste møde 
-se oplæg fra skolen 
-se inspirationsmateriale 
 
Skoleleder motiverer punktet og præsenterer materialet. Efterfølgende drøftelse. 
Skolebestyrelsen ”nikkede” til oplægget og bliver fremadrettet den proces, som vi bruger til 
forældremøder. 
 



 
5) Professionel læringsledelse og strategiske tiltag 
-se folder og bilag 
-hvordan arbejdes der med det? 
-medarbejdere- og ledelsesovervejelser fra hverdagen? 
-spørgsmål og forældreovervejelser? 
 
Skoleleder motiverer punktet og præsenterer skolens arbejde med professionel 
læringsledelse og efterfølgende strategiske tiltag. 
Der var efterfølgende diskussion, kommentarer og afklarende spørgsmål mellem ledelse, 
medarbejdere og forældrene. Der var spørgsmål til, hvordan PLL passer ind i den 
virkelighed/hverdag, som vi har i forvejen. 
Ved et fremtidigt møde lyttes til erfaringerne med PLL. 
 
6) Boden og økonomi 
-opfølgning fra sidste møde 
-eksempler fra andre skoler 
 
Skoleleder motiverer punktet og fortæller om omkostninger ved at drive boden. Der 
indstilles til lukning af boden, da den ikke er rentabel. Fremadrettet vil skolemad.nu 
introduceres som tilbud på skolen, hvor der bestilles fra dag til dag. Dette vedtages af en 
samlet bestyrelse. 
 
7) Pædagogisk forum 7/2 og status 
-forældreforventninger/forældreinddragelse 
-udeskole/praksisfaglighed og projekt ”Fra skolegård til fællesrum” 
 
Debat om indholdet for pædagogisk forum. Emnet er ikke” modent” til et pædagogisk 
forum og det er svært at finde den rigtige form. Vi arbejder videre med et andet tema, hvor 
skole/forældre samarbejdet er centralt. 
 
8) Formanden orienterer 
 
9) Meddelelser 
 
10) Eventuelt 
 
11) Punkter til kommende møde 17/1-24 
-Pædagogisk forum 7/2 


